


NOUVEL HAY MAGAZINE

SANS FRONTIÈRES

C'est la fête !



The poster for the 8th Annual Armenian Fest Pasadena features a vibrant orange and yellow background. At the top center, the text reads 'AGBU' in large white letters, with 'ARMENIAN GENERAL BENEVOLENT UNION' and 'PASADENA - GLENDALE' in smaller text below it. The main title '8th ANNUAL ARMENIAN FEST PASADENA' is prominently displayed in the center. Below the title, it says 'A CULTURAL EXPERIENCE FOR OUR COMMUNITY.' The event is scheduled for three days: Friday 9/29, Saturday 9/30, and Sunday 10/1. Each day has specific activities listed, such as 'Bardez Night' with dinner and games on Friday, a live concert by Tigran Asatryan and his band on Saturday, and basketball and volleyball playoffs on Sunday. The location is the AGBU Vatche & Tamar Manoukian Center at 2495 E Mountain St, Pasadena, CA. Contact information, including the phone number 626.794.7942 and email wrinfo@agbu.org, is provided at the bottom right. The poster also includes silhouettes of a runner and a basketball player.

AGBU
ARMENIAN GENERAL BENEVOLENT UNION
PASADENA - GLENDALE

**8th ANNUAL
ARMENIAN
FEST
PASADENA**

A CULTURAL EXPERIENCE FOR OUR COMMUNITY.

FRI 9/29
BARDEZ NIGHT
Connect. Rekindle. Enjoy.
Dinner 7pm
Games 5pm-10pm

SAT 9/30
TIGRAN ASATRYAN + BAND
Live in Concert
Cocktails 6pm | Show 7pm
Games 12pm-4pm

SUN 10/1
PLAYOFFS
Basketball + Volleyball
9am- 2pm

AGBU VATCHE & TAMAR MANOUKIAN CENTER
2495 E Mountain St Pasadena CA

626.794.7942
wrinfo@agbu.org

Une expérience culturelle pour notre communauté

La section Pasadena-Glendale de l'UGAB accueille l'Armenian Fest '23



29 septembre - 1er octobre 2023



UGAB Centre Culturel Vatche & Tamar Manoukian [See More](#)



29/09 à 19h ; le 30/09 à 18h ; 10/1 de 9h à 14h



Varie

La section Pasadena-Glendale de l'UGAB est fière de présenter la [8ème Fête arménienne annuelle](#) , une célébration de trois jours consacrée à l'esprit sportif, aux arts du spectacle et à la solidarité communautaire. Les festivités débutent vendredi avec [la soirée Bardez](#) , où le talentueux chef Sarkis Artine ravira nos invités avec une cuisine délicieuse. Le samedi soir occupe le devant de la scène avec un concert énergique de la sensation pop arménienne [Tigran Asatryan](#) et de son groupe. Tout au long du week-end, nos équipes de basket-ball et de volley-ball participeront à des matchs menant aux séries éliminatoires de dimanche.

Cet événement est un incontournable dans la région occidentale, offrant une immersion vibrante dans la culture arménienne.

[APPRENDRE
ENCORE
PLUS](#)

FRI 9/29

BARDEZ NIGHT

A popular community gathering to connect, rekindle friendships, and enjoy a family dinner.

MENU
Branzino Special Dinner by CHEF SARKIS ARTINE
Cash Bar

Dinner Served 7pm
MUST RSVP
626.794.7942



SAT 9/30

TIGRAN ASATRYAN & BAND LIVE IN CONCERT

Armenian Pop artist with over 390 million views on Youtube takes the stage for a dynamic concert experience. Opening Act- **AGBU Noor Ensemble**.

Cocktails 6pm | Show 7pm

TICKETS
AGBUPAC.org



SUN 10/1

PLAYOFFS

AGBU Pasadena-Glendale Chapter Athletics boys and girls commence for the final day of Basketball & Volleyball games!

SCHEDULE: Fri 5pm-10pm; Sat 12pm-4pm; Sun 9am-2pm

agbuwesternregion.org



AGBU
ARMENIAN GENERAL BENEVOLENT UNION
PASADENA - GLENDALE

BARDEZ NIGHT
CONNECT. REKINDLE. ENJOY.
FRIDAY, SEP 29th at 7pm
Special Branzino Dinner
by CHEF SARKIS ARTINE
Cash Bar
Water. Coffee. Tea. Desserts

626.794.7942
RESERVE
agbu.org/bardez-reserve

\$40

La Fête arménienne proposera une soirée spéciale Bardez, une tradition séculaire du vendredi soir où notre communauté se réunit pour se retrouver entre amis et profiter d'une belle soirée en famille.

[RÉSERVE](#)

8th ANNUAL ARMENIAN FEST
SEP. 29,30 + OCT. 1
PASADENA

AGBU
ARMENIAN GENERAL BENEVOLENT UNION
PASADENA - GLENDALE

SATURDAY, SEPT. 30
TIGRAN ASATRYAN
AND HIS BAND LIVE IN CONCERT

COCKTAIL HOUR 6:00pm - SHOW START 7:00pm
OPENING ACT "NOOR ENSEMBLE"

AGBU VATCHE & TAMAR MANOUKIAN PERFORMING ARTS CENTER
2495 E MOUNTAIN STREET, PASADENA, 91104 - FOR INQUIRIES CALL (626) 794-7942

Avec plus de 390 millions de vues sur Youtube, l'artiste pop arménien mondialement reconnu, Tigran Asatryan, montera sur scène dans notre centre des arts du spectacle ultramoderne avec son groupe. Nous sommes fiers de présenter l'UGAB Noor Ensemble en première partie, un répertoire dynamique des succès d'Asatryan, et la manière idéale de terminer l'été !

[DES
BILLETS](#)

[Consultez le calendrier complet des événements](#)

[Page d'accueil](#)
[Faire un don à l'UGAB](#)
[Carrières](#)

Centre Vatche et Tamar
Manoukian de l'UGAB
[2495 E rue Montagne](#)
[Pasadena , Californie 91104](#)
[États-Unis](#)